
• AKTIVMLADIH
DOPISNIKOV

Biti moramo
aktivnejši

V začetku februarja smo se na
gimnaziji Moste šestič sestali
mladi dopisniki iz šol naše obči-
ne. Sklenili smo, da bomo napi-
sali kroniko našega aktiva, ki de-
luje že tretje leto. Izvolili smo
odborza pripravo razstave o de-
lovanju našega aktiva. Marko
Pečauerpanam jepovedal nekaj
ozgodovini mladinske organiza-
cije in o delovanju OO 7.SMS na
šesti gimnaziji.

Ugotovili smo, da je dejavnost
našega aktiva šepremajhna in da
se moramo v bodoče pogosteje
pojavljati v easopisju s elanki o
življenju in delu na šolah naše
občine.
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